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Fråga till Sektor Välfärd – Bristande 
sjuksköterskebemanning? 
Det har kommit signaler från Vård- och omsorgsboendet Vallongården att de inte 
uppfyller en god sjuksköterskebemanning.  
 
Utdrag ur mail som sänds till Omvårdnads ledamöter; ”Socialstyrelsen fastställer att 
en god sjuksköterskebemanning är minst 0,041 sjuksköterskor per plats. För våra 96 
platser (Vallongården) motsvarar det 4 sjuksköterskor per dag, medan vi idag 
normalt ligger på 0,031 sjuksköterskor/plats (3/96). Detta understiger tydligt 
Socialstyrelsens riktlinje.”  
 
Enligt uppgift är i dagsläget normen att 3 sjuksköterskor är på plats med några 
undantag då 4 sjuksköterskor är på plats på Vallongården VåBo. I april månad var 
det 4 dagar med 4 sjuksköterskor. 
  
Otillräcklig sjuksköterskebemanning är väl känt som en riskfaktor för 
patientsäkerheten. Brist på tid hos sjuksköterskor framgick även tydligt i 2024 års 
Patientsäkerhetsberättelse som en av orsakerna till att Nutritionsutredningar inte 
genomfördes vid undernäring i tillräcklig omfattning. 

Fråga 1 

God sjuksköterskebemanning är enligt Socialstyrelsen minst 0,041 sjuksköterskor 
per plats, på Vallongården motsvarar det 4 sjuksköterskor per dag men det är som 
regel bara 3 sjuksköterskor där, kan god patientsäkerhet upprätthållas på 
Vallongården trotts detta?  

Fråga 2 

Är sjuksköterskebemanning på minst 0,041 sjuksköterskor per plats Välfärd Gävles 
planeringsförutsättning vid schemaläggning av sjuksköterskor vid egenregins VåBo? 
 
Om nej motivera varför! 

Fråga 3 

Vilka åtgärder vidtar Välfärd Gävle kortsiktigt under 2025 för att uppnå en 
sjuksköterskebemanning på minst 0,041 sjuksköterskor per plats? 
 
Anders Jansson Gladh (M) 


